
  

 
 

 

 

Møteprotokoll 01/2018 

 
Utvalg: Hovedutvalg helse og oppvekst 
Møtested: Tinbua, Bjugn rådhus 
Dato: 01.03.2018 
Tid: 13:00 – 15:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Fredrik Sandness Leder AP 
Lene Kotte Medlem AP 
Jan Inge Standahl Medlem SP 
Jan Pettersen Medlem FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Mette Mari Leseth-Holm NESTL SV 
Einar Aaland MEDL H 
Mabel Slotterøy MEDL AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gerd Hegvik Mette Mari Leseth-Holm SP 
Trine Onsøyen Einar Aaland H 

 
Fra fagorganisasjonene møtte: 
Navn Møtte for  
Roar Olden  Utdanningsforbundet   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Kjetil By Rise  Oppvekstsjef 
Magdele Johansen Rektor ved Botngård skole 
Lisbeth Hellemsbakken Rektor ved Vallersund Oppvekstsenter  

 
Merknader: 
Ingen merknader til innkallingen  
Ingen konkrete saker 



  

Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Orienteringssaker:  
 Resultater Elevundersøkelsen 
 Framdrift ny ungdomsskole 
 Fremdrift i forhold til behov for barnehageplasser 

 
 
Møteplan 2018 for Hovedutvalg helse og oppvekst: 
05. og 24. april 
31. mai 
06. og 25. september 
01. og 20. november 
 
 
Uttalelser til Formannskapet fremmet av AP og resten av utvalget stiller seg bak:  
 
Bjugn AP har i lengre tid vært opptatt av trafikksikkerhet for barn på skolevei og i fritid i 
kommunen. Det har flere ganger vært etterspurt kommunalt planarbeid som åpner for 
opparbeidelse av gang og sykkelsti ved prioriterte områder. Hovedutvalgsleder ser ikke at det 
går an å vente lengre på dette arbeidet, og fremmer følgende forslag: 
  
- Bjugn AP anbefaler formannskapet hurtigst mulig å gjøre nødvendige vedtak for å få startet 

regulerings og prosjekteringsarbeid for gang og sykkelsti ved Vallersund oppvekstsenter. 
Ideelt sett burde dette vært koblet med fiberprosjektet i Vallersund. 
 

- Bjugn kommune bør i samarbeid med Fylkeskommunen/ Statens vegvesen få planlagt en 
fremtidsrettet løsning for «Haugenkrysset» og om mulig forskuttere nødvendige utbedringer 
samt få innført lavere fartsgrenser. En undergang av fylkesveien skulle vært planlagt i 
forbindelse med bygging av ny ungdomsskole, slik at vi får en helhetlig god løsning for 
området. 
 

- Trafikksikkerhetsutvalget bør hurtigst mulig legge frem en prioritert liste over de områder 
det er mest presserende (definert som farlig) å få gang og sykkelstier i kommunen med 
tanke på trygg skolevei. Regulering av disse områdene bør også startes 
 

- Administrasjonen redegjør for mulige støtteordninger for bygging av gang og sykkelstier 
slik at en får sikker skolevei som en del av årets budsjettarbeid med tanke på nødvendig 
egeninnsats. 

 
 
Uttalelse til Formannskapet:  
 
Hovedutvalget ber formannskapet bestille en utredning av skolekretsgrensene i kommunen for å 
utnytte kapasiteten på Vallersund Oppvekstsenter.  


